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Fractie Drechtsteden 

Kitty Krüger/Laura Kroes/René van Engelen 

 

Aan de voorzitter van de raad van Alblasserdam 

Papendrecht, 21 oktober 2014. 

Betreft: Faillissement NedStaal  

Geachte voorzitter, 

Wij stellen hieronder een aantal schriftelijke vragen aan het college van Alblasserdam over Nedstaal. 

Vragen die ook in min of meer gelijkluidende bewoordingen zijn gesteld door de GroenLinks fractie in 

de Provinciale Staten van Zuid-Holland aan het bestuur van de Provincie Zuid-Holland, aan het 

Drechtstedenbestuur (DSB) en aan het college van Papendrecht. Wij hebben deze vragen bewust ook 

aan het DSB als regionaal bestuur gesteld omdat de onderhavige materie c.q. problematiek 

grensoverschrijdend van aard is.   

NedStaal 

GroenLinks Drechtsteden vernam uit de media dat afgelopen week NedStaal failliet is 

gegaan. 

NedStaal is een grote werkgever in de regio. Het faillissement is dan ook een grote klap voor 

de regio. 

Gezien de regionale en plaatselijke verantwoordelijkheid voor de economie en het 

(milieutechnisch) toezicht op bedrijven (op provinciaal en lokaal niveau) hebben wij de 

volgende actuele, urgente, politieke vragen aan het college van Alblasserdam: 

1) Wat is/zijn naar de mening van het college de oorzaak/de oorzaken van het faillissement 

van NedStaal? Welke zijn volgens het college de gevolgen op divers gebied (bijv. in relatie tot 

de economie, de werkgelegenheid en het milieu/de woonomgeving) van het faillissement 

van Nedstaal en hoe ingrijpend zijn deze, zowel op de korte als op de lange termijn? 

2) Ziet het college een rol voor zichzelf bij het faillissement van NedStaal, ook bezien in 

relatie tot de vitaliteit van de economie in de regio Drechtsteden en het een groot bedrijf 

betreft in Alblasserdam? 
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3) Zo ja, welke rol ziet het college dan en hoe pakt het college die op?  

Uit de media vernamen wij dat naastgelegen bedrijven momenteel gekwalificeerd personeel 

uit het buitenland halen.  

4) Ziet het college een rol voor zichzelf om de (voormalig) werknemers en deze bedrijven bij 

elkaar te brengen? Gaat het college hierbij samenwerken met het Drechtstedenbestuur 

en/of het college van Papendrecht? Zo ja, welke rol ziet het college dan, hoe pakt het college 

die op en hoe gaat het college de samenwerking met DSB en/of het college in Papendrecht 

vorm geven? 

Er schijnt sprake te zijn van een doorstart met een deel van het personeel en de huidige 

vergunning.  

In de sociale media wordt er gespeculeerd dat het faillissement van NedStaal een wijze is om 

op goedkope wijze te reorganiseren en om van haar milieurisico’s af te komen. 

5) Wat doet het college om te voorkomen dat NedStaal het faillissement misbruikt om een 

reorganisatie door te voeren, waarbij zij de reorganisatiekosten op het personeel en de 

maatschappij afwentelt?  

6) Wat vormt volgens het college het risico dat de maatschappij nu opdraait voor de 

sanering van door NedStaal veroorzaakte verontreinigingen? Wat doet het college om deze 

risico’s te minimaliseren? 

NedStaal was eerder in het nieuws omdat het nog niet voldeed aan de beste beschikbare 

technieken conform de Europese IPPC/IED richtlijn en toch asbesthoudend materiaal wilde 

verwerken en dat ook al zonder de benodigde vergunning bleek te doen.  

7) Wat doet het college om de milieu- en gezondheidsrisico’s voor de omgeving en de 

werknemers nu en na een eventuele doorstart te minimaliseren? 

8) In hoeverre is c.q. wordt het bij het college bekend of de provincie bij vergunningverlening 

aan een eventuele doorstart uitgaat van de verouderde vergunning of van de huidige beste 

beschikbare technieken? Hoe gaat college voorkomen dat er bij een eventuele doorstart 

vanuit de verouderde vergunning wordt gewerkt? 

Graag zien wij de beargumenteerde en schriftelijke beantwoording tegemoet en wij danken 

het college graag op voorhand voor de ter zake te verrichten  inspanningen.  

Hoogachtend en gaarne vernemend, 

Namens de fractie van GroenLinks Drechtsteden, 

René van Engelen 


